

السادة المحترمين

تحية طيبة و بعد،،،

يتشرف فريق مشروع الايكو كار (ECO-CAR) و المدعوم من الإتحاد الأوروبي ضمن مشاريع إيراسموس بلس (ERASMUS+) بدعوتكم لحضور ورشة العمل المنوي عقدها يوم الخميس بتاريخ 2021-09-02 في تمام الساعة 10:00 صباحاً ولغاية الساعة 1:30 م. إذ ستقام الورشة في حرم الجامعة الأردنية – مبنى وحدة الشؤون الدولية.

حيث يهدف المشروع إلى إنشاء دبلوم تدريبي و فني في صيانة السيارات الكهربائية و الهجينة .و تتضمن ورشة العمل إعطاء نبذة عن طبيعة المشروع و اهدافه و الشركاء العاملون فيه الى جانب عرض نتائج دراسات المشروع و المواد التي تم اختيارها لدبلومات ECO-CAR. لمزيد من التفاصيل يرجى ايجادها في الملف المرفق و الذي يتضمن جدول عمل الورشة.

لأي استفسارات يرجى التواصل على:

البريد الإلكتروني: [eco-car@ju.edu.jo](mailto:eco-car@ju.edu.jo)

مع الشكر الموصول لكم

فريق ECO-CAR

ERASMUS+ PROGRAMME

Project Number: 618509-EPP-1-2020-1-JO-EPPKA2-CBHE-JP

Dear Sir/Madam,

After Greetings,

The ECO-CAR project team, which is funded with support from the European Union within the Erasmus+ projects, has the honor to invite you to attend a “Networking Workshop” that will held on **Thursday 02-09-2021**, at 10:00 until 13:30. The workshop will take place at The University of Jordan, International Affairs Unit Building.

Where the project aims to establish a training and technical diploma in the maintenance of electric and hybrid cars. The workshop includes giving an overview of the nature of the project, its objectives and the partners working in it, as well as presenting the baseline study results and the selected courses for ECO-CAR diplomas. For further information, please see the attached agenda.

For any inquiries, please contact:

Email: [eco-car@ju.edu.jo](mailto:eco-car@ju.edu.jo)

Best Regards,

ECO-CAR Team

**ERASMUS+ PROGRAMME**

**Project Number: 618509-EPP-1-2020-1-JO-EPPKA2-CBHE-JP**